



# Alliance Française of Greater Orlando



## INTERESTED IN FRENCH CULTURE? YOUR MEMBERSHIP MATTERS

The AFGO fiscal 2019-2020 fiscal year will end soon (6/30). During the first 9 months of said fiscal year, our association experienced a healthy continuation of its two main activities, i.e. a) the various types of indoor and outdoor events (about 30 per year) and b) its language school where French is taught to adults and to kids (aged 4 to 16).

Unfortunately, COVID-19 struck. Since mid-March we were compelled to reorganize AFGO activities.

- a) We closed our office and cancelled all indoor and outdoor events,
- b) We converted our French courses into online classes, based on Zoom videoconferencing application. Regrettably, only two-thirds of our registered students accepted this conversion.

Though we hope to be able to resume our normal activities in fall, presently AFGO cash flow is negatively impacted, and in a significant manner, by both measures.

Therefore, we would be grateful if you would be willing to soon renew your membership or become a new member, helping AFGO return to normality and fully accomplish its mission since 1959 to propagate French language and culture in Central Florida.

Thank you in advance,

The Board



L'exercice social 2019-2020 de l'AFGO se terminera bientôt (30/6). Pendant les 9 premiers mois de cet exercice, notre association a poursuivi de manière robuste ses deux activités principales, à savoir a) les divers types d'activités dans ou à l'extérieur de nos bureaux (environ 30 par an), et b) son école de langue où le français est enseigné à des adultes et des enfants (4 à 16 ans).

Malheureusement, COVID-19 a frappé, nous forçant à réorganiser les activités de l'AFGO depuis la mi-mars.

- a) Nous avons fermé nos bureaux et annulé tous les événements, à l'intérieur comme à l'extérieur,
- b) Nous avons converti nos classes de langue en cours en ligne, en utilisant l'application Zoom. Hélas, seulement les deux tiers de nos élèves inscrits ont accepté cette conversion.

Nous espérons reprendre le cours normal de nos activités à l'automne. Mais actuellement le cash flow de l'AFGO est impacté négativement, et assez lourdement, par les deux types de mesures prises.

Nous vous serions reconnaissants si vous décidiez de renouveler votre adhésion ou de devenir membre de notre association, afin d'aider l'AFGO à retrouver un statut normal et pouvoir accomplir sa mission, exercée depuis 1959, de propager la langue et la culture française en Floride Centrale.

Merci d'avance,

Le Conseil

### MEMBERSHIP REGISTRATION FORM FOR 2020-2021

Last Name: \_\_\_\_\_ First Name: \_\_\_\_\_

Adresse/Address: \_\_\_\_\_ City, State, Zip: \_\_\_\_\_

Téléphone/Phone Domicile/Home: \_\_\_\_\_ Portable/Cell: \_\_\_\_\_

Profession/Occupation: \_\_\_\_\_ E-mail: \_\_\_\_\_

#### Cotisation Annuelle / Annual Membership Rates:

	Ordinaire/ Regular	Bienfaiteur/ Benefactor
Célibataire/ Single	\$40	\$60
Couple/ Couple	\$50	\$80
Famille/ Family (3+)	\$60	\$100
Sr. Citizen (65+) single	\$35	\$50
Sr. Citizen (65+) couple	\$45	\$70
CORPORATE	\$120	\$150

**Adhésion valable du 1er juillet au 30 juin/Membership valid July 1<sup>st</sup> through June 30<sup>th</sup>**

Please make all checks payable to AFGO and mail membership form with check to:

AFGO, 1516 E. Colonial Dr., Ste 120, Orlando, FL 32803

407.895.1300 · <http://www.aforlando.org> ·

